INTERNATIONAL CONFERENCE ON

ART DEVELOPMENT FOR PEOPLE WITH INTELLECTUAL DISABILITIES

Z019.4.11-13 CONFERENCE HKFYG BUILDING 香港青年協會大廈Z019.4.13 CARNIVAL VESSELS 發現號



人士的藝術發見做討會。

膧

戭

際

由愛不同藝術主辦的<mark>國際研討會•智障人士的藝術發展</mark>由即日開始接受早 鳥報名!

研討會將於2019年4月11至13日舉行,探討範疇包括:(1)智障朋友參與藝術和文化活動的權利;(2)欣賞及倡導潛藏在智障朋友內的藝術天賦;(3)如何推廣智障人士的藝術才能。歡迎您的參與,與一衆來自世界各地的資深工作者及有興趣人士互相交流、學習經驗,讓不同能力的您和我加入這路上,探索我們能走多遠?

Presented by i-dArt, early bird registration is now open for the International Econference on Art Development for People with Intellectual Disabilities.

Conference will take place on April 11-13 2019 in Hong Kong and will explore fields, including (1) Right of people with intellectual disabilities to participate in art and cultural activities;(2) Appreciation and facilitation of the hidden artistic talents of people with intellectual disabilities;(3) Promoting the artistic talent by people with intellectual disabilities. There will be professionals and interested parties from all over the world to exchange views and share experiences on related art issues. Let us, as people with different abilities, go on this journey together and see how far we can go.





